

Title (en)

Cigarette package provided with a hinged lid.

Title (de)

Kappenschachtel für Zigaretten oder dergleichen.

Title (fr)

Emballage pour cigarettes muni d'un couvercle à charnière.

Publication

EP 0134550 A2 19850320 (DE)

Application

EP 84109435 A 19840808

Priority

DE 3329454 A 19830816

Abstract (en)

[origin: US4607748A] Shoulder boxes consist of a box part (10) for receiving a group of cigarettes (16) or the like and of a hinge lid (11) connected via an axis of articulation (12). An inner blank (17) with improved moisture and aroma retention is provided with a fold-free upper wall (19) which is closed from stock and in which an extraction orifice (30), extending up to one end of the cigarettes (16) and covering a part region of approximately one third of the surface of the upper wall (19), is provided. This extraction orifice is covered by a closing flap (31) which is formed with an overlapping edge strip (32) at least at one edge located opposite the point of articulation.

Abstract (de)

Kappenschachteln bestehen aus einem Schachtelteil (10) zur Aufnahme einer Gruppe von Zigaretten (16) oder dgl. sowie einem über eine Gelenkkhse (12) angeschlossenen Klappdeckel (11). Ein in bezug auf die Feuchtigkeits- und Aromaerhaltung verbesserter Innenzuschnitt (17) ist mit einer von Haus aus geschlossenen faltungsfreien Oberwandlung (19) versehen, in der eine sich bis zu einem Ende der Zigaretten (16) erstreckende, einen Teilbereich von etwa einem Drittel der Fläche der Oberwandlung (19) umfassenden Entnahmeföffnung (30) versehen ist. Diese wird durch eine Verschlußbläsche (31) abgedeckt, die mindestens an einem zur Anlenkstelle gegenüberliegenden Rand mit einem überdeckenden Randstreifen (32) ausgebildet ist.

IPC 1-7

B65D 85/10

IPC 8 full level

B65D 5/66 (2006.01); **B65D 77/02** (2006.01); **B65D 83/02** (2006.01); **B65D 85/00** (2006.01); **B65D 85/10** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 77/02 (2013.01 - EP US); **B65D 85/1036** (2013.01 - EP US); **Y10S 206/804** (2013.01 - EP US)

Cited by

WO2010053972A1; EP0214413B1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0134550 A2 19850320; **EP 0134550 A3 19860604**; **EP 0134550 B1 19880727**; BR 8404088 A 19850716; CA 1238606 A 19880628; DE 3329454 A1 19850307; DE 3472938 D1 19880901; JP H0645390 B2 19940615; JP S6077886 A 19850502; US 4607748 A 19860826

DOCDB simple family (application)

EP 84109435 A 19840808; BR 8404088 A 19840815; CA 461083 A 19840815; DE 3329454 A 19830816; DE 3472938 T 19840808; JP 16030584 A 19840801; US 64091884 A 19840815